
 

 

 
Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  

 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 14. august 2021.  

Spørgsmål nr. 50: 

Hvilke perspektiver ser regeringen i den foreslåede nye andelsboligform i forbindelse 

med regeringsudspillet ”Tættere på II – Byer med plads til alle”? Og hvordan forestil-

ler man sig helt konkret, at sådanne nye foreninger skal etablere sig? 

Svar: 

Regeringen vil undersøge muligheden for etableringen af en ny andelsboligform, hvor-

efter anskaffelsessummen på en andelsbolig skal fastholdes som grundlag for værdian-

sættelsen. Dette skal således sikre betalelige boliger på sigt. 

Det er vigtigt at få undersøgt nærmere, om der er behov for og en målgruppe til en ny 

andelsboligform, og hvordan den i så fald skal udformes, før den lægges fast.   

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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